
Vragen van de Raad: E. Braam (BVR) over Schoolzone Prins Mauritsschool 

 

Begin 2018 meldde wethouder R. van Hemert dat in het najaar van 2018 gewerkt zou worden aan de 

aanleg van schoolzone bij de Prins Mauritsschool. 

In 2017 is een fietser geschept. Ook waren er toen al vele kleine botsingen. Gelukkig zonder letsel. 

Wel veel plaatschade. 

Aangezien er door de grote toename van het verkeer op de Lindelaan steeds meer ongelukken 

plaatshebben zijn maatregelen noodzakelijk om het verkeer af te remmen. 

 

1. Wordt de kruising Lindelaan/Kerklaan aangepakt (schoolzone)? 

2. Zo nee, waarom niet? 

3. Zo ja, waarom vertraagd? 

4. Wanneer wordt dit deel van de weg omgevormd tot een schoolzone? 

5. Wanneer gaat u dit naar de school en omwonenden communiceren? 

 


